
Bestyrelsesmøde d. 20/04-2023
Golfhuset

1. Naturmødet 2023
a) Vagtplan

- Annie gennemgik vagtplanen, og fik de sidste huller i vagtplanen
udfyldt.

b) Overnatning
- Gitte har navneliste på spisende og overnattende.

c) Udstoppede fugle
- Magnus har glemt fuglene, men han mener de er i god nok stand til at

udstille.
d) Hvervefolder - behov for nyt optryk inden Naturmødet?

- Henny og Annie sørger for 300 hvervefoldere.

2. Hjemmeside
- Anders kontakter Peter Kristensen, for at få overdraget de rette

oplysninger til foreningen. Annie foreslår at vi skal have en mappe med
oplysninger til hjemmesiden til at stå i Golfhuset, så vi altid har adgang
til hjemmesiden.

3. Ansøgning Spar Nord
- Mette vil stå for dokumentationen for at pengene bliver brugt på det de

er søgt til.
- Annie efterspørger en ny PC til foreningen (ca. 3200,-).
- Mette undersøger hvor meget et livsvarigt abonnement til Office 365

koster.
- Beach-flag of roll ups. Fire af hver. 5000,- for roll ups, og 4000,- for

beach-flag.

4. Bedsteforældredag
- Svend Erik beretter om bedsteforældredag lørdag d. 10. juni. Som

udgangspunkt afholdes det i Østerådalen, men Golfparken kan være et
alternativ.

5. Fuglenes dag
- Officielt deltager DOF Nordjylland ikke ved fuglenes dag, men Gunnar

og Svend Erik vil gerne deltage som repræsentanter for DOF
Nordjylland.

6. Punkttællinger - intro til spontantællinger



- Svend Erik spørger om bestyrelsen kunne være interesseret i at lave
en spontantælling sammen i Golfparken. Svend Erik invitere Henrik
Møller til at introducere bestyrelsen til spontantællinger. Det afholdes
ved næste bestyrelsesmøde i Tofte Skov d. 31. maj.

7. Råstofplan 2024 - høringssvar
- Gunnar fremlagde sit høringssvar til råstofplanen for Region

Nordjylland. Han er ny tovholder for naturpolitisk udvalg.

8. Afklaring af arbejdsfordeling - Naturpolitisk udvalg vs. bestyrelsen
a) Naturpolitik

- Der foreligger et næsten færdigt produkt af naturpolitikken og de 25
bedste naturområder i Nordjylland.

b) Kontakt til kommunerepræsentanter
- Møde to gange årligt. Det ene i forbindelse med bestyrelsesseminar i

det sene efterår. Anders sender alt hvad han har om DOF Nordjyllands
naturpolitik ud til naturpolitisk udvalg. Kommunerepræsentanter skal
inddrages. Bestyrelsen er trygge ved at naturpolitisk udvalg tager
beslutninger på egen hånd.

9. Eventuelt
Bordet rundt:
Gitte har fået fat i en ringmærker i forbindelse med Ørneklubben.
Ørneklubben afholder “gæt et næb” til Naturmødet på Family-scenen kl.
12.30-14.30.
Naturens Dag: 10. september. Gitte leger med idéen om at Ørneklubben skal
formidle til børn. Vi bør overveje om det skal med i fondsansøgningen.
Svend Erik har snakket med to biologistuderende omkring DOF Nordjyllands
naturpolitik, og roser samtidigt Prebens foredrag i dag.

Referent: Magnus Houen Lauritsen (Bestyrelsesmedlem, sekretær)


